
 

 

Närvarande:       Protokoll 161214 
Heléne Nordahl Ordförande     Styrelsemöte 
Martti Huttunen      Samfällighetsföreningen 
Anders Hidfors      Bergsjöplatån 
Carl Persson 
Monica Mattsson 
Susanne Svensson 
 
 
 
 
1.Föregående mötes protokoll. 
 
Föregånde mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
2.Ekonomi. 

 
Carl Persson redogjorde för föreningens ekonomi. 
 
3.Diskussion angående kabeltv-nät. 
 

Diskussioner angående kabeltv-nät och förfarandet kring detta.  
Styrelsen gav Albert Björkdahl i uppdrag att sammankalla de som anmält sitt  
intresse att arbeta med förslag till ev framtida fibernät. Ett möte kommer att 
hållas i januari med arbetsgruppen och styrelsen och ev leverantör. 
 
4.Övriga frågor. 
 
Inga övriga frågor. 
 
5.Nästa styrelsemöte. 

 
Kallelse kommer då möte med ev leverantör bestämts. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras   Ordförande 
 
 
 
Susanne Svensson   Martti Huttunen  Heléne Nordahl 


